



## Styrelsemöte, Medicinska Föreningen

**Söndagen den 17 september 2017, kl. 10.30-14.00**

Lokal: Köket, plan 10 i Växthuset

*Närvarande: Amanda Johansson, Ebba Gabrielson, Melinda Popov, Carl Larsson, Axel Lihagen, Julia Mägi, Sigrid Waldén, Kajsa Sjögren, Emma Bengtsson, Danny Majid, Olivia Thingvall och Shrusti Gannur från styrelsen. Förtroendevalda: Isac Riddarsparre (internationellt ansvarig), Sanna Eng (Sexmästarinna) och David Nihlmark (idrottsansvarig).*

---

**1. Mötets öppnande**

Ordförande Ebba öppnar mötet kl. 10.35.

**2. Val av justeringsperson**

Melinda väljs till justeringsperson.

**3. Närvarande**

Sekreteraren tar närvaro.

**4. Adjungeringar**

**5. Förra styrelsemötets protokoll**

**6. Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställs utan några övriga punkter.

**7. Bordlagda ärenden**

**8. Nästa sociala event**

Förslag på brunch på Babettes, första lördagen i månaden. Sigrid tar på sig ansvaret.

**9. Informationspunkter från styrelsen och förtroendevalda**

**9.1** Melinda: nyhetsbrev på gång snart, Melinda skickar ett mail veckan innan. Styrelsen ska presenteras på Instagram, förtroendevalda välkomnas också att låna MF:s Instagram någon/några dagar.

**9.2** Shrusti: läst igenom K2/K3-brevet

**9.3** Axel: PUL med fokus på praktiska färdigheter under klin, en grupp med bl.a. Eva Tamas har utrett målen för att se att de är rimliga. Styrdokument för hur fältstudier ska examineras håller också på att arbetas fram.

**9.4** Julia: har fått förfrågan om att tillsätta studentrepresentanter i IKE och IMH, intresserade är Carl, Danny, Ebba och Amanda.

**9.5** David (MF-idrott): flesta idrotterna har kommit igång, lite krångel med halltid igår på fotbollen. Finns just nu inte någon ansvarig för innebandyn men det verkar som att det kommer lösa sig, många vill spela innebandy.



- 9.6** Sanna (MedSex): mycket arbete inför Sjukhusfesten, PR-period denna vecka och biljettsläpp på måndag. Planering inför Herr&Dam har också börjat. Sittningen kommer ligga lite tidigare i år än tidigare är, i mitten av oktober. Festivalen kommer att vara 12-14 april 2018.
- 9.7** Isac: har arbetat mycket inom den internationella arbetsgruppen med representanter från alla sektioner samt från Consensus. Det var varit flera olika aktiviteter för utbytesstudenterna. Finns en mall som de kör på som verkar funka väldigt bra för sammanhållningen. Är en inspirationsföreläsning den 19/10 kl. 16.15-18.00, för T7/T8. Är under T7:s teoriperiod men inte T8:s. Upplägget är att studenter som har varit utomlands berättar om sina resor. Sekreteraren ber Isac att säga till om han vill ha hjälp med ett Facebook-event. Isac ska också planera en fika för läkarstudenterna härifrån som har varit på utbyten, för att prata om hur deras utbyten har varit. Den andra internationellt ansvariga har studieuppehåll nu men enligt Isac funkar det okej att vara ensam med uppdraget.

## **10. Genomgång av kick-offen**

### **10.1 Visioner**

Aktivt arbete med hur MF ska se ut i framtiden med decentraliseringen. Öka transparens, öka delaktighet från övriga medlemmar.

- 10.1.1 MedSex: utveckla antagningsprocessen, öka transparens, att t.ex. alla som vill ska få intervju. MedSex skulle vilja att valberedningen är vald av t.ex. styrelsen.
- 10.1.2 MF-idrott: testa nya sporter som engångsevent, t.ex. segling, yoga, beachvolleyboll.
- 10.1.3 Internationellt: har ett bra program just nu som är ganska nystartat. Roligt med event som involverar både utbytesstudenter och studenter härifrån. Enklast är att gå via de internationellt ansvariga om man vill bjuda in utbytesstudenterna. Vissa har gått på MF-idrottsaktiviteter, Leo från Consensus har varit drivande i det. Har inte funderat så mycket på hur det kommer bli efter decentraliseringen. Bli inbjudna till utbytesstudenternas grupp på Facebook: Sanna Eng, Olivia Tingvall.

### **10.2 Decentralisering**

Presentera ett utkast för hur MF ska se ut i framtiden på val-FUM i december.

### **10.3 Arbetsgrupper**

Amanda ordnar med ”Att göra-listan”, då blir det mer överskådligt vilka ledamöter



som har mycket att göra och vilka som har mindre. Diskussionen fortsätter på nästa styrelsemöte då ”Att göra-listan” är färdig.

**11. Hur locka fler att bli medlemmar/behålla medlemmar**

Detta har diskuterats mycket under kick-offen, styrelsen sammanfattar för de förtroendevalda och vill höra om de har några tankar. Sammanfattning: viktigt med transparens för att studenterna ska se och förstå vad vi arbetar med, varför saker tar tid och liknande. Gäller framför allt utbildningsbevakning som ständigt pågår men som tar tid. Utvärderingsskola. Större skillnad på priset på produkter. Rabatter hos butiker/företag, ex. Intersport, bokförlag. De förtroendevalda har inga konkreta idéer just nu men ska fundera.

**12. Proposition ang. förändring av budget**

Bordlägges till nästa styrelsemöte.

**13. Sociala medier**

Uppstartsmöte på onsdag, lägg upp bild på tisdag som påminnelse och bild på onsdag från mötet.

**14. Övriga punkter**

**14.1 Brevet från K2/K3**

UA har skickat ett brev till Jan och Lotta inför mötet mellan programledning och K3 på måndag. Det är tre punkter som UA tog upp som viktiga: extra omtentatillfälle, litteraturval och hur uppdaterade föreläsningar är. Svaret från Jan var utförligt och bra enligt styrelsen. UA tänkte inte använda svaret på måndag, men ifall Jan inte nämner det och frågorna kommer upp kan mailsvaret användas som hjälp.

**14.2 Äskning från Medsex**

För bakgrund se föregående protokoll. På Facebook röstades det om att Medsex skulle få 2000kr, styrelsen fick då som motfråga om Medsex fick välja själva hur de skulle dela upp summan. Styrelsen beslutar att MedSex själv får avgöra hur de vill dela upp summan, d.v.s. hur många medlemmar och hur stor summa som ska subventionernas.

**15. Utvärdering**

**16. Nästa möte**

Den 26/9, det sista inför FUM 5/10.

**17. Mötets avslutande**

Ordförande Ebba avslutar mötet kl. 12.15.